
Протокол

Днес 18.04.2017 година от 15.30 часа се проведе заседание на  Временната 
комисия, която да актуализира или промени Правилника за отпускане на еднократни 
финансови помощи на жители на Община Априлци към Общински съвет – Априлци 

Присъстват: Паулин Чорбаджийски-Председател, Начо Начев- Секретар, 
Младен Колев, Тихомир Колев-членове.

Отсъства: Мартин Пенков – член.
Присъстват: Д-р Младен Пелов- Кмет на община Априлци, инж.Димитър 

Кокошаров –Председател на ОбС Априлци, Ваня Иванова – Секретар на община 
Априлци
           П. Чорбаджийски: Откривам заседание на Временната комисия, за изработване 
на проект за изменение на „ Правилник  за отпускане на еднократни финансови 
помощи на жители на Община Априлци” към Общински съвет – Априлци.

Проектът за дневен ред  е следният:
1. Актуализиране или промяна на Правилник за отпускане на еднократни 

финансови помощи на жители на Община Априлци, приет с Решение 
№246/27.06.2013г.

П. Чорбаджийски: Който е съгласен с така предложения дневен ред, моля да 
гласува:

                          Гласували 4 общински съветника
4 „за”
0 „против”
0 „въздържали се”. Приема се.

С това гласуване комисията прие следния проект за  ДНЕВЕН РЕД:
1. Актуализиране или промяна на Правилник за отпускане на еднократни 
финансови помощи на жители на Община Априлци, приет с Решение 
№246/27.06.2013г.

ПО ПЪРВА ТОЧКА
Актуализиране или промяна на Правилник за отпускане на еднократни финансови 
помощи на жители на Община Априлци, приет с Решение №246/27.06.2013г.

П. Чорбаджийски: Уважаеми колеги, ако запазим изменението в правилника  да 
се включи чл.4, не отговаряме на изискването на поставената задача от ОбС Априлци 
да изменим правилника , а влизаме в положение да изработим нов правилник. За да 
отговорим на изискванията на ОбС, аз предлагам вместо чл.4 в Проекта за изменение да 
запишем чл.3а. Имате думата за изказване. Няма изказвания.

П. Чорбаджийски: Който е съгласен с така направеното, моля да гласува:
                         
                              Гласували 4 общински съветника

4 „за”
0 „против”
0 „въздържали се”. Приема се.



П. Чорбаджийски: С това закривам заседанието на Временната комисия.

Председател
Инж. Паулин Чорбаджийски

Протокол
Кристина Колева


